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PROTOKÓŁ NR II/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

8 stycznia 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 19:25 – 22:30 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 19:25 stwierdził quorum i otworzył obrady 

II sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram II sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 21 członków Rady.  

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X z osiedla Swoszowice. 

 

Pan Przewodniczący – „Na wstępie przypominam, że zgodnie z treścią przepisu § 46 ust. 4 

Statutu Dzielnicy X Swoszowice członkowie Rady nieobecni na pierwszej sesji Rady złożą 

ślubowanie na pierwszej sesji, na której będą obecni. Czyli w naszym przypadku dotyczy to 

tylko jednego radnego pana Andrzeja Balickiego, który nie był na naszej pierwszej sesji.  

 

Zaczniemy od tego, że ja odczytam rotę ślubowania następnie Pan Andrzej Balicki powinien 

wypowiedzieć słowo „ślubuję”, jeżeli chce zostać radnym, a także może dodać zdanie: „Tak 

mi dopomóż Bóg.” 

 

Proszę wszystkich o powstanie. 

                                              

Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.” 

Pan Andrzej Balicki – „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za złożone ślubowanie. 

 

Z uwagi na rozbudowany plan sesji oraz mając na względzie obecnego na sesji mieszkańca 

osiedla Swoszowice Pan Przewodniczący zaproponował, aby przed rozpoczęciem 

procedowania przyjęcia porządku obrad oddać przybyłemu na sesję mieszkańcowi głos. 

 

Mieszkaniec osiedla Swoszowice poinformował, iż jest organizatorem „3 Biegu 

Swoszowickiego” i zaprosił Radę Dzielnicy X do współpracę przy jego organizacji. Bieg 

odbędzie się na dystansie 10 km, a w jego ramach odbędą się Akademickie Mistrzostwa 

Krakowa. Ze względu na obchody 600-lecia lokacji Swoszowic, bieg został objęty patronatem 

Pana Jacka Majchrowskiego Prezydenta Miasta Krakowa. Na koniec zasygnalizował, iż 

potrzebna jest pomoc finansowa.  

 

Pan Przewodniczący w odniesieniu do dofinansowania „3 Biegu Swoszowickiego” podkreślił, 

iż na chwilę obecną przeznaczenie środków jest niemożliwe, gdyż w pierwszej kolejności 

powołana musi zostać odpowiednia komisja merytoryczna, która zajmie się tą sprawą. 
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Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad II sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż wpłynął wniosek panów radnych: Dominika 

Galasa, Przemysława Brożka i Józefa Jałochy” o wprowadzenie punktu pn. „Wystąpienie 

Radnego Miasta Krakowa Józefa Jałochy” po punkcie nr 3 tj. „Przyjęcie protokołu z I sesji 

Rady Dzielnicy X Swoszowice”. Następnie poddał przedmiotowy wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić jakieś uwagi do 

porządku obrad.  

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Wobec braku uwag poddał projekt porządek obrad z uwzględnieniem ww. wniosku pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

II sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

8.01.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad II sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Wystąpienie Radnego Miasta Krakowa Józefa Jałochy. 

5. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 2 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Przewodniczącego/ 

Druk nr 3 

w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 4 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Przewodniczącego/ 

Druk nr 5 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Przewodniczącego/ 

Druk nr 6 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Przewodniczącego/ 

Druk nr 7 

w sprawie delegowania radnych Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Grupy Radnych/ 
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Druk nr 8 

w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy X Swoszowice do podejmowania działań 

określonych w § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy X. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 9 

w sprawie powołania Komisji Budżetowej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 10 

w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska Naturalnego. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 11 

w sprawie powołania Komisji Kultury. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 12 

w sprawie powołania Komisji Sportu. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 13 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 14 

w sprawie powołania Komisji Kontaktów z Mieszkańcami. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 15 

w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 16 

w sprawie powołania Komisji Edukacji. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 17 

w sprawie powołania Komisji Pogromcy Bazgrołów. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 18 

w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa. 

/projekt Grupy Radnych/ 

6. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

7. Oświadczenia i komunikaty.         

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z I sesji Rady Dzielnicy 

X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z I sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 
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Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Wystąpienie Radnego Miasta Krakowa Józefa Jałochy. 
Pan Józef Jałocha Radny Miasta Krakowa poinformował obecnych, iż został wybrany radnym 

miejskim przez mieszkańców Dzielnic: VIII. X i XI. Na wstępie podkreślił, iż chciałby, aby 

wszyscy współpracowali i dobro Dzielnicy było całością tak, aby wszystkie osiedla stanowiły 

całość. Zwrócił uwagę, że spośród 21 osobowego składu Rady, 11 osób to są nowi radni. 

Poprosił, aby w stosunku do nich, gdyż na chwilę obecną nie są dobrze zaznajomieni  

z przepisami, nie było złośliwych uwag. Zaznaczył, iż powinna być, tak jak w Radzie Miasta 

Krakowa, koleżeńskość i brak podziałów partyjnych. Na zakończenie zaapelował, aby 

głosować zgodnie z własnym sumieniem i sądzi, iż po 4 latach z przyjemnością się wszyscy 

rozstaną lub na nowo spotkają. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za wystąpienie zaznaczając, iż w pełni się zgadza z treścią 

wystąpienia zaznaczając jednocześnie, iż zawsze głosował zgodnie z własnym sumieniem. 

Podkreślił, iż w Radzie Dzielnicy X nigdy nie było podziałów partyjnych, a w Radzie Miasta  

tak nie jest bo np. w przypadku jednej z rezolucji nie udało się wypracować wspólnego 

stanowiska, tylko właśnie podziały partyjne spowodowały, że powstały dwie rezolucje w tej 

samej sprawie.      

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Przewodniczącego. 

Druk nr 2 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zaproponował przystąpienie do wyboru Komisji Skrutacyjnej, która  

w tym samym składzie przeprowadzi wybory Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

X Swoszowice oraz wszystkich członków Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. Zaznaczył 

jednocześnie, że członkami Komisji Skrutacyjnej nie mogą być osoby wskazane jako 

kandydaci do Zarządu, a radni Dzielnicy X do projektów uchwał przygotowanych przez 

Przewodniczącego nie mogą wnosić poprawek. 

 

Pan Przewodniczący – „Proponuję przystąpić do powołania Komisji Skrutacyjnej, która 

przeprowadzi głosowanie nad wyborem Zastępcy Przewodniczącego Zarządu i Członków 

Zarządu. Przypominam, iż osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji 

Skrutacyjnej. Proszę o zgłaszanie kandydatów, proponuję aby komisja liczyła trzech 

członków. 

Zgłosili się radni: Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Andrzej Drąg i Pani Angelika Kuczaj. 

Teraz proponuję przegłosowanie składu komisji Skrutacyjnej en bloc. Kto jest za przyjęciem 

Komisji Skrutacyjnej w składzie: Pani Agnieszka Pogoda-Tota, Pan Andrzej Drąg i Pani 

Angelika Kuczaj”. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Komisja Skrutacyjna została powołana w ww. składzie. 

 

Pan Przewodniczący poprosił członków komisji o wybór ze swojego składu 

Przewodniczącego oraz przygotowanie kart do głosowania. Zarządził w tym celu 10 minut 

przerwy. 

 

(po przerwie) 
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Pan Przewodniczący wznowił obrady i poinformował, iż Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej została Pani Agnieszka Pogoda-Tota. 

Następnie przeczytał projekt uchwały proponując na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu 

Pana Jana Mikułę uzasadniając jego kandydaturę i oddał głos Przewodniczącej Komisji 

Skrutacyjnej, celem przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota – „Radny dokonuje wyboru przez postawienie znaku „X” 

 w kratce nad słowem „za”, jeżeli opowiada się za wyborem lub w kratce nad słowem 

„przeciw” opowiadając się przeciw wyborowi. Głos uważa się za nieważny jeżeli postawiono 

znak „X” na kartach do głosowania jednocześnie w kratkach „za” i „przeciw” lub 

postawiono więcej niż jeden znak „X” w którejś z kratek. Głos uważa się za ważny bez 

dokonania wyboru jeżeli nie postawiono znaku „X” w żadnej z kratek (głos wstrzymujący 

się)”. 

 

głosowanie 
 

Pan Przewodniczący – „Proszę o odczytanie treści protokołu głosowania”.  

 

Odczytanie wyników 
 

Wyniki głosowania: 

Jan Mikuła – 17 głosów za, 4 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, 0 głosów 

nieważnych. 

 

Pan Jan Mikuła podziękował za zaufanie i zapewnił, że będzie się starał nie dzielić Rady 

tylko ją łączyć. 

 

Pan Przewodniczący – „Stwierdzam, że Rada Dzielnicy X Swoszowice podjęła uchwałę  

nr II/2/2015 z dnia 8 stycznia 2015 r. w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego  

Zarządu Dzielnicy, którym został wybrany Pan Jan Mikuła. Serdecznie gratuluję”.  
 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 3 

w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący – „Zgodnie ze Statutem w naszej Dzielnicy Zarząd może liczyć od 3 do 5 

osób. W skład Zarządu wchodzą: Przewodniczący, jego Zastępca oraz członkowie w liczbie 

od 1 do 3 osób. Przystępujemy  do procedury ustalenia liczby członków Zarządu. Informuję, 

iż zgodnie z § 32 ust. 2 Statutu Dzielnicy prawo zgłaszania poprawek do tego projektu 

przysługuje każdemu radnemu; poprawki składa się w formie pisemnej. Określam termin 

składania poprawek do 3 minut. Proszę, aby osoby składające poprawki pamiętały, że liczba 

członków Zarządu może liczyć 3, 4 lub 5 osób i tylko w tych granicach mogą być składane 

poprawki do tego projektu”. 

 

Pan Józef Jałocha zapytał się o liczbę mieszkańców Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż liczba ta wynosi 21 tysięcy. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeczytał ww. projekt grupy radnych. Wobec braku 

zgłoszonych poprawek poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Uchwała nr II/3/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Przewodniczącego. 

Druk nr 4 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały proponując na Członka Zarządu 

Pana Wojciecha Liszkę oraz uzasadniając jego kandydaturę. Następnie oddał głos 

Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, celem przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota – „Przypominam o sposobie głosowania. Radny dokonuje 

wyboru przez postawienie znaku „X” w kratce nad słowem „za”, jeżeli opowiada się za 

wyborem lub w kratce nad słowem „przeciw” opowiadając się przeciw wyborowi. Głos 

uważa się za nieważny jeżeli postawiono znak „X” na kartach do głosowania jednocześnie w 

kratkach „za” i „przeciw” lub postawiono więcej niż jeden znak „X” w którejś z kratek. Głos 

uważa się za ważny bez dokonania wyboru jeżeli nie postawiono znaku „X” w żadnej z kratek 

(głos wstrzymujący się)”. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś wątpliwości do sposobu głosowania. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

W związku z powyższym Pan Przewodniczący zaproponował, aby przypomnienie o sposobie 

głosowania nie było odczytywane przy procedowaniu wyboru kolejnych członków Zarządu. 

Następnie zapytał się, czy każdy z obecnych zgadza się na to. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wszyscy obecni radni się na to zgodzili. 

 

Następnie Pan Przewodniczący oddał głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej, celem 

przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

głosowanie 
 

Pan Przewodniczący – „Proszę o odczytanie treści protokołu”.  

 

Odczytanie wyników 
 

Wyniki głosowania: 

Wojciech Liszka – 18 głosów za, 2 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący się, 0 głosów 

nieważnych. 

 

Pan Przewodniczący – „Stwierdzam, że Rada Dzielnicy X Swoszowice podjęła uchwałę  

nr II/4/2015 z dnia 8 stycznia 2015 r. w sprawie wyboru członka  Zarządu Dzielnicy X 

Swoszowice. Członkiem Zarządu został wybrany Pan Wojciech Liszka. Serdecznie gratuluję”.  
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Przewodniczącego. 

Druk nr 5 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały proponując na Członka Zarządu 

Pana Marcina Szewczyka oraz uzasadniając jego kandydaturę. Następnie zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Wobec braku chętnych do zabrania głosu oddał go Przewodniczącej 

Komisji Skrutacyjnej, celem przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota – „Sposób głosowania jest taki, jaki uzgodniliśmy”. 

 

głosowanie 
 

Pan Przewodniczący po przeprowadzonym głosowaniu oddał głos Przewodniczącej Komisji 

Skrutacyjnej, która odczytała treść protokołu głosowania.  

 

Odczytanie wyników 
 

Wyniki głosowania: 

Marcin Szewczyk – 19 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący się, 0 głosów 

nieważnych. 

 

Pan Przewodniczący – „Stwierdzam, że Rada Dzielnicy X Swoszowice podjęła uchwałę  

nr II/5/2015 z dnia 8 stycznia 2015 r. w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X 

Swoszowice. Członkiem Zarządu został Pan Marcin Szewczyk. Serdecznie gratuluję”.  
 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Przewodniczącego. 

Druk nr 6 

w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący przeczytał niniejszy projekt uchwały proponując na Członka Zarządu 

Pana Andrzeja Jończyka oraz uzasadniając jego kandydaturę. Następnie zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Wobec braku chętnych do zabrania głosu oddał go Przewodniczącej 

Komisji Skrutacyjnej, celem przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

głosowanie 
 

Pan Przewodniczący po przeprowadzonym głosowaniu oddał głos Przewodniczącej Komisji 

Skrutacyjnej, która odczytała treść protokołu głosowania.  

 

Odczytanie wyników 
 

Wyniki głosowania: 

Andrzej Jończyk – 18 głosów za, 2 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący się, 0 głosów 

nieważnych. 

 

Pan Przewodniczący – „Stwierdzam, że Rada Dzielnicy X Swoszowice podjęła uchwałę  

nr II/6/2015 z dnia 8 stycznia 2015 r. w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy X 

Swoszowice. Członkiem Zarządu został Pan Andrzej Jończyk. Serdecznie Panu gratuluję”. 
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Pan Andrzej Jończyk podziękował za wybór zapewniając, że będzie do dyspozycji wszystkich 

radnych. 

 

Pan Przewodniczący podziękował członkom Komisji Skrutacyjnej za wykonaną pracę. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zarządził 15 minut przerwy. 
 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i przystąpił do procedowania kolejnych projektów 

uchwał. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 7 

w sprawie delegowania radnych Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały złożył poprawkę 

swojego autorstwa, którą odczytał. Następnie uzasadnił jej przygotowanie i otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr II/7/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 8 

w sprawie upoważnienia Zarządu Dzielnicy X Swoszowice do podejmowania działań 

określonych w § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy X. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący uzasadnił przygotowanie niniejszego projektu uchwały i otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr II/8/2015 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 9 

w sprawie powołania Komisji Budżetowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Drągowi. 

 

Pan Andrzej Drąg przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Przemysława Brożka, Józefa Jałochy i Artura Markiewicza, którą 

odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr II/9/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 10 

w sprawie powołania Komisji Ochrony Środowiska Naturalnego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Dariuszowi Rejkowi. 

 

Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Józefa Jałochy, Przemysława Brożka i Artura Markiewicza, którą 

odczytał. Poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały złożył poprawkę 

swojego autorstwa, którą odczytał. 

Następnie w związku z poprawieniem poprawki złożonej przez panów radnych: Józefa 

Jałochy, Przemysława Brożka i Artura Markiewicza, polegającym na dopisaniu kolejnej 

osoby do komisji, Pan Przewodniczący wycofał swoją poprawkę, a poprawkę ww. radnych 

poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr II/10/2015 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 11 

w sprawie powołania Komisji Kultury. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Szarek. 

 

Pani Jadwiga Szarek przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Przemysława Brożka, Artura Markiewicza i Józefa Jałochy, którą 

odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 1 osoba 

opuściła salę obrad. 

Uchwała nr II/11/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 12 

w sprawie powołania Komisji Sportu. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Łatce. 

 

Pan Andrzej Łatka przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Dominika Galasa, Józefa Jałochy i Przemysława Brożka, którą 

odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Uchwała nr II/12/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 13 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Agnieszce Pogodzie-Tocie. 

 

Pani Agnieszka Pogoda-Tota przeczytała niniejszy projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Dominika Galasa, Artura Markiewicza i Przemysława Brożka, 

którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji 

poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Uchwała nr II/13/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 14 

w sprawie powołania Komisji Kontaktów z Mieszkańcami. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Adamowi Rymontowi. 

 

Pan Adam Rymont przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa Pana Adama Rymonta. Poinformował również obecnych, iż do niniejszego projektu 

uchwały złożył poprawkę swojego autorstwa, którą odczytał.  

 

Następnie Pan Adam Rymont odczytał poprawkę swojego autorstwa. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

poprawkę zgłoszoną przez Pana Adama Rymonta pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę swojego autorstwa. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po ww. głosowaniach Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr II/14/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 15 

w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Tadeuszowi Murzynowi. 
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Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Józefa Jałochy, Artura Markiewicza, Przemysława Brożka  

i Dominika Galasa, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję.  

 

Pan Tadeusz Murzyn poprosił radnych o odrzucenie tej poprawki uważając, iż Komisja 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych licząca 7 osób już jest bardzo duża. 

 

Pan Józef Jałocha podkreślił, iż w Statucie nie ma żadnych ograniczeń co do ilości członków 

komisji, a jest część radnych, która chce uczestniczyć w pracach Komisji Infrastruktury i ds. 

Obiektów Zabytkowych, więc Rada się powinna do tego przychylić. 

 

Pan Artur Markiewicz podkreślił, że praktycznie wszystkie punkty z zakresu kompetencji 

Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych dot. osiedla Wróblowice. Zaznaczył, że 

nie wyobraża sobie, aby Wróblowice nie miały tam swojego reprezentanta. 

 

Pan Dominik Galas złożył wniosek o 2 minuty przerwy. 

 

Pan Przewodniczący poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 17-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został odrzucony. 

 

Pani Jadwiga Szarek podkreśliła, iż jest za tym, aby weszła osoba z Wróblowic. 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że żadna inna poprawka na chwilę obecną nie wpłynęła. 

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący poddał poprawkę autorstwa panów radnych: 

Józefa Jałochy, Artura Markiewicza, Przemysława Brożka i Dominika Galasa pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 0-głosów za, 17-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 4 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu.  

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie w związku z odrzuceniem ww. poprawki Pan Przewodniczący poddał pod 

głosowanie poprawkę swojego autorstwa i otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu poddał przedmiotową poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 4 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po ww. głosowaniach Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 4 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu.  

Uchwała nr II/15/2015 została podjęta. 
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Po przyjęciu uchwały Pan Przewodniczący zaznaczył, iż była możliwość, aby do składu 

Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych powołać radnego z osiedla Wróblowice, 

ale nikt z obecnych radnych nie złożył takiej poprawki.  

 

Pan Artur Markiewicz zaznaczył, że stało się to co musiało się stać i Rada Dzielnicy X jest 

jedyną w Krakowie w której ogranicza się skład osobowy komisji. Podkreślił, iż radni 

umieszczeni w poprawce nie zgłosili się tam z przypadku tylko mając na względzie 

niedociągnięcia w infrastrukturze.  

 

Pan Przewodniczący zaapelował, aby uczestniczyć w pracach Rady, a nie stosować prób 

dywersji, gdyż one się nie powiodą. 

 

W dalszej dyskusji ww. sprawie udział wzięli: 

Pan Józef Jałocha, Pan Bogumił Bania, Pan Marcin Szewczyk, Pan Dominik Galas, Pan Józef 

Jałocha, Pan Bogumił Bania, Pan Wojciech Liszka, Pan Artur Markiewicz, Pan 

Przewodniczący, Pan Przemysław Brożek, Pan Andrzej Balicki, Pan Bogumił Bania, Pan 

Marcin Szewczyk. 

 

Podczas dyskusji poruszono problem braków infrastrukturalnych na terenie Dzielnicy X, 

kwestie związane z: liczebnością komisji oraz reprezentowaniem w Radzie Dzielnicy X 

mieszkańców poszczególnych osiedli.  

Pan Przewodniczący zaapelował do nowych radnych, aby nie dali się wciągać w „gierki” nie 

do końca ich autorstwa. 

Pan Artur Markiewicz zaznaczył, że to co się odbyło nie miało na celu przeszkadzania  

w pracach Rady. Następnie podkreślił, że z wypowiedzi Pana Przewodniczącego wynika, iż 

musiałby w komisji nie uczestniczyć i to byłoby w interesie mieszkańców. Zaznaczył też, że 

reprezentuje mieszkańców Wróblowic, a ta poprawka została nie przyjęta dlatego, że 

obecnym nie odpowiada. 

Pan Przewodniczący powiedział, że odnosi wrażenie, że Pan Artur Markiewicz nie zrozumiał 

intencji większości. Na zakończenie Pan Przewodniczący podkreślił, iż nie ma nic złego  

w tym, że radni w przerwie się naradzają, a wręcz przeciwnie to bardzo dobrze, bo decyzje są 

przemyślane. Pan Marcin Szewczyk dodał, że ograniczenie liczby członków w komisji jest 

wynikiem doświadczeń lat poprzednich podkreślając, że sam był członkiem Komisji 

Bezpieczeństwa, więc wie jak to wygląda od strony praktycznej, a 4 lata temu ograniczanie 

liczby członków komisji Panu radnemu Dominikowi Galasowi nie przeszkadzało. Na 

zakończenie podkreślił, że bardzo by chciał, aby w tej komisji znalazł się radny z osiedla 

Wróblowice.  

 

Po zakończonej dyskusji Pan Przewodniczący rozpoczął procedowanie kolejnego projektu 

uchwały przygotowanego przez Grupę Radnych. 

Druk nr 16 

w sprawie powołania Komisji Edukacji. 

Pan Przewodniczący oddał głos Pani Annie Żurad. 

 

Pani Anna Żurad przeczytała niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Przemysława Brożka, Józefa Jałochy i Artura Markiewicza oraz 

poprawka autorstwa Pani Angeliki Kuczaj. Następnie odczytał obie poprawki i otworzył 

dyskusję.  
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Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał poprawkę autorstwa panów radnych: 

Przemysława Brożka, Józefa Jałochy i Artura Markiewicza pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 17-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Pani Angeliki 

Kuczaj. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 1-głos przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Uchwała nr II/16/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 17 

w sprawie powołania Komisji Pogromcy Bazgrołów. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Waldemarowi Domańskiemu. 

 

Pan Waldemar Domański przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały złożył poprawkę 

swojego autorstwa, którą odczytał i otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału  

w dyskusji poddał przedmiotową poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 21-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 20-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr II/17/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 18 

w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z załącznikiem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

autorstwa panów radnych: Artura Markiewicza, Przemysława Brożka i Józefa Jałochy,  

poprawka autorstwa Pana Andrzeja Balickiego oraz poprawka własnego autorstwa. Następnie 

odczytał ww. trzy poprawki i otworzył dyskusję.  
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Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał poprawkę autorstwa panów radnych: 

Artura Markiewicza, Przemysława Brożka i Józefa Jałochy pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 4-głosy za, 17-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została odrzucona. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Pana Andrzeja 

Balickiego. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 3-głosy przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę własnego autorstwa. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 3-głosy przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Po przeprowadzeniu ww. głosowań Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy 

projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 2-głosy przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Uchwała nr II/18/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż wbrew zamierzeniu kilka komisji ma mniej 

członków niż pierwotnie zakładano, dlatego zaapelował też o przemyślenie tej kwestii  

i przygotowanie stosownych projektów uchwał uzupełniających ich składy. 

 

Pan Bogumił Bania zawnioskował, aby ustalić limit czasowy wypowiedzi. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż w Statucie Dzielnicy X istnieje zapis pozwalający 

zabierać głos do 3 minut, a w razie ponownego zabrania głosu do 1 minuty. Przedmiotowy 

limit nie dotyczy wystąpień przedstawicieli Rady Miasta.  

 

Mieszkanka osiedla Swoszowic zapytała się członków Komisji Kultury, czy do zadań 

Komisji Kultury należy promowanie lokalnych twórców. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zająć stanowisko w tej sprawie. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Waldemar Domański, Mieszkanka osiedla Swoszowice. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 7 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący oświadczył, iż lutowa sesja odbędzie się najprawdopodobniej w drugim 

tygodniu lutego zaznaczając, że o terminie zostaną wszyscy członkowie poinformowani  

z wymaganym wyprzedzeniem. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poprosiła o odpowiedź na jej pytanie. 
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Pani Jadwiga Szarek zaznaczyła, iż lokalnych twórców należy promować i to jest oczywiste. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przemysław Brożek, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Marcin Szewczyk, Pan Józef 

Jałocha, Pan Przewodniczący, Pani Jadwiga Szarek, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan 

Waldemar Domański, Pani Jadwiga Szarek. 

 

Podczas dyskusji podniesiono kwestie związane z zasadnością promowania konkretnego 

twórcy z publicznych środków. Ostatecznie ustalono, iż sprawą zajmie się Komisja Kultury. 

 

Pan Jan Mikuła zasygnalizował, iż zasadnym jest, aby na najbliższej sesji przyjąć 

kandydatury na przewodniczących poszczególnych komisji. Poprosił, aby wszystkie komisje 

odbyły się w jedno popołudnie i wyłoniły ze swoich składów kandydatów na 

przewodniczących zaznaczając, iż najlepiej, aby termin ich posiedzeń przypadał w okresie: 

20-22 stycznia br. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam II sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 8 stycznia 2015 r. na godz. 19:15. 

 

Koniec sesji godzina 22:30.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 

   

 


